
Van: 
Secretaris handboogvereniging de Lingeboog

Aan: Dames en heren raadsleden gemeente West Betuwe 
Kuipershof 2 Geldermalsen       

6 juni 2024 Geldermalsen       

Betreft: Een clubhuis voor de handboogvereniging  “de Lingeboog ”

Aanleiding: Het bijwonen van de presentatie “ omgevingswet ” 4 juni 
2024 

Geachte dames en heren,

De handboogvereniging heeft al langere tijd de wens om te kunnen beschikken over een eigen indoor 
handboogbaan om het groeiend aantal leden, 70 personen, de gelegenheid te geven om ook bij mindere 
weersomstandigheden hun sport te kunnen blijven beoefenen.
Voor het binnen schieten maken wij nu gebruik van een beperkte ruimte bij een particulier op 2 avonden in 
de week en voor het buiten schieten hebben wij een terrein in bruikleen van de gemeente gelegen aan de 
Meersteeg 4H te Geldermalsen.
Het terrein (kadastraal 1254) is opgedeeld in diverse percelen voor diverse sportverenigingen zoals 
fietscrossvereniging, hondenvereniging, wandelvereniging en handboogvereniging.
De laatst 3 genoemde werken al samen en maken van elkaars ruimte gebruik als zij een groter evenement 
hebben en de handboogvereniging maakt gebruik van het clubhuis van de wandelvereniging voor kantine en
toiletten , het clubhuis is helaas te klein voor een indoor handboogbaan.

Het handboogveld was een kersenboomgaard maar met het plaatsen van een nieuwe stuw in 2021 in de 
naast gelegen sloot zijn alle bomen op één na allemaal gerooid.
Na het vlakken en inzaaien van gras heeft de handboogvereniging er een pracht van een buitenbaan kunnen
maken waar wij nu de mogelijkheid hebben om te kunnen boogschieten op afstanden tot 50 meter.
Maar om aan het bestaande clubgebouw van de wandelvereniging een schiethal van 9 x 30 meter te mogen 
bouwen lopen wij steeds weer tegen een probleem op.

* Volgens het bestemmingsplan is de handboogbaan gevestigd op bestemming “agrarisch”
* Plannen voor de ontwikkeling van de Meersteeg zijn nog niet duidelijk bij de gemeente.
* Het clubgebouw van de wandelvereniging is bijna aan het einde van zijn levensduur.

Naast deze problemen zijn er natuurlijk ook positieve zaken te melden.
* Omdat het allemaal zo lang duurt, lobbyen vanaf 2012, was er tijd om eigen kapitaal te verzamelen.
* Diverse offertes voor fundering en hallen zijn de revue gepasseerd.
* De nu beoogde hal van 9 x 30 meter is met fundering 100 % recyclebaar en te verlengen als het
clubgebouw van de wandelvereniging gesloopt zou worden.

* ODR berichte redelijk positief in het vooroverleg, 29 juli 2022  -  2207667 – over de mogelijkheid om een
bouwvergunning te kunnen verlenen.

Met alle plussen en minnen ontbreekt het slechts aan toestemming van gemeente West Betuwe om op het 
perceel van de handboogvereniging aansluitend aan het bestaande clubgebouw van de wandelvereniging 
een schiethal te kunnen neer zetten.

Als er ideeën zijn om het proces tot bouw van de schiethal vlot te trekken verneem ik dat graag van u.

Met vriendelijke groet


